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Protokół Nr 42/2018 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 20 sierpnia 2018 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

______________________________________________________________ 

 

 

Ad 1. 
 

Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Maria Stępniowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustawowego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Czas z trwania posiedzenia 12.00 – 12.25. 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Maria Stępniowska, 

zastępca  przewodniczącej  - Rafał Lewandowski, 

członek:      - Magdalena Łośko, 

członek:      - Marcin Wroński.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia. 

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią - załączniki nr 1 i 2  

do protokołu.  
 

 

Ad 2. 
 

Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 40 i 41 Komisji Strategii i Promocji Miasta.  

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2018 r.  

5. Sprawy bieżące. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad?  
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Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Porządek obrad został przyjęty i przystąpiono do jego realizacji. 
 

Ad 3. 
 

Przyjęcie protokołu 40 i 41 Komisji Strategii i Promocji Miasta.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie chciałabym członków Komisji poinformować, że zapoznałam się  

z protokołami. Informuję członków Komisji, że odzwierciedlają one przebieg 

posiedzeń Komisji i proponuję o ich przyjęcie. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem protokołu nr 40 Komisji Strategii  

i Promocji Miasta? 
 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0.   
 

Protokół został przyjęty przez Komisję. 
 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem protokołu nr 41 Komisji Strategii  

i Promocji Miasta? 
 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0.   
 

Protokół został przyjęty przez Komisję. 
 

Ad 4. 
 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2018 r.  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia  

za I półrocze 2018 r., informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej za I półrocze 2018 r., informację o przebiegu wykonania planu 

finansowego Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu za I półrocze 2018 r., 

informację o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum 

Kultury w Inowrocławiu za I półrocze 2018 r. ze szczególnym uwzględnieniem 

oświaty i kultury.   

Materiały stanowią załączniki do protokołu XLIII sesji Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 27 sierpnia 2018 r.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionych informacji? Nie widzę chętnych do zabrania 

głosu. Moim zdaniem pani Skarbnik bardzo szczegółowo przedstawiła informacje, 

a poza tym braliśmy udział w posiedzeniach Komisji, gdzie te informacje były już 

przedstawiane. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem: 
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-  informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za  

I półrocze 2018 r., 
 

      /za głosowało – 2, przeciw – 1,  wstrzym. się - 1/, 
 

-  informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za  

I półrocze 2018 r.,  
     

      /za głosowało – 2, przeciw – 1,  wstrzym. się - 1/, 
 

-  informację o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej 

w Inowrocławiu za I półrocze 2018 r., 
 

    /za głosowało – 4,  przeciw - 0,  wstrzym. się - 0/, 
 

-   informację o przebiegi wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum 

Kultury w Inowrocławiu za I półrocze 2018 r. 
 

    /za głosowało – 3,  przeciw - 1,  wstrzym. się - 0/. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożone informacje.  
 

Ad 5. 
 

Sprawy bieżące. 
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

Maria Stępniowska 

 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 

 


